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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                                                                                               Αθήνα, 02/09/2020 
 
Του:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος βουλευτή Λάρισας              
                                     
   
ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Τον κο Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
                   
 
 
ΘΕΜΑ: «Προτάσεις της Πανελλήνιας Ένωσης Πτυχιούχων Τεχνολόγων 

Γεωτεχνικών Ελλάδος για την αποκατάσταση των πληγεισών αγροτικών 
περιοχών στα Ψαχνά Ευβοίας από τις πρόσφατες πλημμύρες» 

 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

σύμφωνα με δημοσίευμα της εφημερίδας «δημοκρατία», της 26/8/20, σειρά μέτρων για 

τους πληγέντες αγρότες του δήμου  Διρφύων - Μεσσαπίων Ευβοίας προτείνει η 

Πανελλήνια Ένωση Πτυχιούχων Τεχνολόγων Γεωτεχνικών Ελλάδος για να ανακουφιστούν 

οι αγρότες και οι κτηνοτρόφοι της περιοχής από τις ζημιές της πρόσφατης πλημμύρας και 

την καταστροφή που υπέστησαν. Η πρόταση των προηγούμενων τεχνοκρατών 

επεκτείνεται και σε προτάσεις για τη σωτηρία των καλλιεργειών των ανωτέρω αγροτών, 

του ζωικού κεφαλαίου και των εγκαταστάσεών τους (στάβλοι κλπ). Στα προηγούμενα 

πλαίσια προτείνεται η κατασκευή ενός φράγματος στα Ψαχνά, το οποίο, κατά την άποψή 

τους, θα συνεισφέρει τα μέγιστα στην αποκατάσταση των καλλιεργούμενων εκτάσεων, 

αφού, λόγω της πλημμύρας, έχουν λάβει χώρα διαβρώσεις σε καλλιεργήσιμη γη υψηλής 

απόδοσης και παραγωγικότητας. Στις περισσότερες εκ των άνω καλλιεργήσιμων 

εκτάσεων, δε, έχει χαθεί η γονιμότητα του εδάφους, που χρειάζεται έως 10 χρόνια για να 

επανέλθει, όπως επισημαίνουν.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεται η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών να λάβει τις 

απαραίτητες πρωτοβουλίες για την κατασκευή φράγματος στα Ψαχνά, ώστε να λυθεί 

οριστικά το αρδευτικό πρόβλημα του κάμπου των Ψαχνών, γεγονός που θα δώσει νέα 

ώθηση στην ανάπτυξη της γεωργίας και κτηνοτροφίας της κεντρικής Εύβοιας; 
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2. Προτίθεται η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων να 

αποζημιώσει, είτε μέσω του ΕΛΓΑ, είτε μέσω άλλου πόρου, όπως προτείνουν γεωτεχνικοί 

και αγρότες, το 80% της μέσης σε ποσότητα παραγωγής πατάτας, της οποίας η σοδειά 

έχει καταστραφεί, αλλά και εξίσου γενναίο ποσοστό της σοδειάς όλων των υπόλοιπων 

καλλιεργειών που έχουν πληγεί, όπως και να αποζημιώσει τα αντλητικά συγκροτήματα των 

γεωτρήσεων, τα γεωργικά μηχανήματα και τα παρελκόμενα εξαρτήματα αγροτικών 

μηχανημάτων των ντόπιων αγροτών, που επίσης καταστράφηκαν από το παραπάνω 

έντονο καιρικό φαινόμενο; 

 
 
Ο  Eρωτών Βουλευτής   

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ 




